
2019（第二十一届）中国国际矿业大会 

China Mining Conference and Exhibition 2019 

 

大会召开期间，外埠车辆在津限行规定 
The Regulations on the Restriction of Traffic for Non-Local Vehicles 

during the event 
 

会议期间，外阜车辆在天津限行限号提示：只参考天津当地限号规则。 

During the event, all vehicles are required to follow the Tianjin Municipal Government local 

driving policy.  

 

限行道路范围：外环线(不含)以内道路 

Limit Line: within the outer ring road (excluding)  

 

周六、周日、法定节假日：不限行、不限号 

Saturdays, Sundays, statutory holidays: no restrictions on car travel, no restrictions on 

vehicles plate tail number  

 

外阜车辆限行：工作日，每日 07:00-9:00; 16:00-19:00 

Traffic restrictions for non-local vehicles: working days, 07:00-9:00; 16:00-19:00 

 

2019 年 10 月 7 日至 2020 年 1 月 5 日期间，外阜及本地车辆车牌尾号限号: 

During Oct.7th,2019 – Jan.5th, 2020, vehicles plate tail number on restrictions in Tianjin 

urban district： 

周一  Monday: 3、8;    周二 Tuesday: 4、9;    周三 Wednesday: 5、0;  

周四  Thursday: 1、6;   周五  Friday: 2、7  

 

车牌尾号为英文字母的按 0 号管理 

 If the vehicles plate tail number is the letter, it is considered to be managed according to 

number 0. 

 

限号时段 Limit period of the vehicles plate tail number：07:00-19:00 

 

*京牌车辆执行本地车辆规定（只限号，不限行） 

Beijing license plate vehicles implement local vehicle regulations (vehicles plate tail number 

only, no restriction on traffic) 

 

各国驻华使、领馆和国际组织驻华机构机动车(“使”字号牌车辆) 不受上述措施限制 

The vehicles ("使" brand vehicles) of foreign embassies, consulates and international 

organizations in China are not subject to the above measures. 

 


